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Referat fra driftsstyremøte 
Mandag 27. november 2023 

Sak 10/2324 Godkjenning av innkalling til møtet og dagsorden 

Vedtak: 
Innkalling godkjent og dagsorden vedtas 

Sak 11/2324 Godkjenning av referat fra møtet 25.09.23 

Vedtak: 
Referat godkjent 

Møtereferat 

Til: Adriana Sawyer-Rekkedal, Alexandra Radeska Skau, Annette Grymyr, Bjørn Vidar 
Jacobsen, Fredrik Engelstad Gullerud, Jon Åge Ruud, Laila Steffensen, Nihada 
Keranovic, Tommy Nysveen 

Fra: Skøyenåsen skole 
Møtegruppe: Driftsstyret ved Skøyenåsen skole 
Møtested: Skøyenåsen skole, møterom ved personalrom 
Til stede: Adriana Sawyer-Rekkedal, Alexandra Radeska Skau, Annette Grymyr, Bjørn Vidar 

Jacobsen, Fredrik Engelstad Gullerud, Jon Åge Ruud, Laila Steffensen, Nihada 
Keranovic, Tommy Nysveen 

Forfall/ikke møtt: Daniel Bjørn Norum 
Referent: Mads Furu 
Møtetid: 27.11.2023, kl 16.30-17.45 
Saksbehandler: Mads Furu 
Telefon: 
Vår ref.: 19/77669– 37 



Sak 12/2324 Orienteringssaker 
Skolemat: 
Det forrige byrådet har lagt frem et budsjettforslag for 2024. Det nye bystyret planlegger 
å avskaffe gratis skolemat som øremerket prosjekt. Det blir opp til hver skole å prioritere 
innenfor vedtatt ramme. Vi planlegger foreløpig å videreføre den skolefrokostordningen 
som vi har hatt gjennom noen år nå. Det er et målrettet tilbud som treffer de elevene 
som trenger det mest. 

Utbygging: 
Plan- og bygningsetaten vil avholde et informasjonsmøte møte om reguleringsplanen 
som skal på høring her på skolen 10. januar kl 18.00. Et informasjonsark er lovet sendt 
ut på forhånd. 
https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?mode=&caseno=2020108 
43 

Vedtak: 
Tas til orientering 

Sak 13/2324 Operasjon dagsverk 
Elevrådsrepresentantene orienterte fra årets aksjon: 

Informasjon: 
Det ble gjennomført OD-dag 2. november og en OD-komité utgått fra elevrådet hadde 
ansvar for opplegget. Disse gjorde forarbeidet. Planla internasjonal dag, lagde oversikt 
over hvem som skulle jobbe, planla alternativt opplegg for de som ikke skulle jobbe og 
informerte lærere og elever om komiteens arbeid. De gjennomførte og også selve 
fagdagen på skolen på aksjonsdagen. En delegat fra OD hadde foredrag for elevene på 
fagdagen. 
Det ble samlet inn 188.000 kr til utdanningsprosjekter for ungdom i Colombia. 

Evaluering og tips til neste år: 
Veldig godt resultat av aksjonsdagen og gode tilbakemeldinger på fagdagen for elevene. 
Man kunne kommet tidligere i gang med planleggingen og kommunikasjonen ut til 
elever, foresatte og ansatte. 
OD-komiteen kan bestå av elever kun fra 9. og 10. trinn. Da kan de velges og komme i 
gang med arbeidet før sommerferien. Man kan sikre informasjonsoverføring fra årets til 
neste års komité. 
Internasjonal dag/uke må tidlig inn i årsplan (fra starten i august). 
Elevene ønsker seg aktivitetsdag. Forslag: Urettferdig fotball 

Vedtak: 
Driftsstyret er godt fornøyd med resultat og gjennomføring, og legger til grunn at 
evalueringspunktene brukes i forbindelse med planleggingen av neste års aksjon. 

Sak 14/2324 Nasjonale prøver 

Rektor orienterer om resultatene ved årets nasjonale prøver, som blant annet er 
tilgjengelige på statistikksidene til Utdanningsdirektoratet. 

• Skolen er fornøyd med resultatene – man mottar flinke elever 
• Resultatene ligger relativt stabilt over tid 

https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?mode=&caseno=202010843%C2%A0
https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?mode=&caseno=202010843%C2%A0
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=tests&Kj%C3%B8nn=Alle%20kj%C3%B8nn&Skole%C3%A5r=2023-24&%3D%5B%25DimensjonNasjonalePr%C3%B8verTekst%5D=Alle%20pr%C3%B8vetyper&FylkeFilter=Oslo&%3D%5B%25SammenligningNasjonalePr%C3%B8verTekst%5D=Hele%20landet&Eierform=Alle%20eierformer&Pr%C3%B8vetype=Lesing&Trinn=8.%20%C3%A5rstrinn&KommuneFilter=Oslo&Skole=Sk%C3%B8yen%C3%A5sen%20skole


• Skøyenåsens elever scorer bedre enn snittet i bydel, kommune og nasjon 
• Elevene scorer i gjennomsnitt 4-6 poeng bedre enn det nasjonale snittet på prøvene. 

Det innebærer at de ligger mer enn ett år foran sine jevnaldrende på 
kompetansen som blir målt. 

• Elevene har en god utvikling fra 8. – 9. trinn 

Vedtak: 
Resultatene tas til etterretning, og driftsstyret deler skolens betraktninger rundt hvordan 
de kan tolkes. 

Sak 15/2324 Skoletur 

Assisterende rektor la frem skolens foreløpige planer for skoletur på 10. trinn til neste 
høst. Skolen har tradisjon for tur til Rjukan på 10. trinn hver høst. For å imøtekomme 
gratisprinsippet, foreslås et noe modifisert opplegg, med tydelige røtter i opplegget 
som har vært gjennomført de siste årene. Målet er å beholde de beste og viktigste 
delene av opplegget, samtidig som vi kutter kostnadene slik at det kan gjennomføres 
som en del av skolens ordinære budsjett. Rammene for opplegget blir en natt i telt og 
en natt i hytte for hver klasse. Dette sikrer kompetansemål knyttet til å overnatte 
utendørs. Det blir større fokus på elev-laget mat og færre aktiviteter som medfører 
store utgifter. 
Kostnaden i det reviderte forslaget reduseres ned til nesten en tredel av nåværende 
opplegg, og ender på ca 1500 kr pr elev. Skolen ber samtidig om at FAU søker støtte 
til turen fra Utdanningsdirektoratet slik at dette eventuelt kommer til fratrekk på 
totalsummen. 

Vedtak: 
Driftsstyret stiller seg positive til skolens planer, og ber om at rektor legger frem et 
årsbudsjett for 2024 som innarbeider skoletur for 10. trinn. 

Sak 16/2324 Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt 

VEDLEGG 

Kopi: 
Daniel Bjørn Norum 
Julie Cathrine Børke Grotterød 
Pål-Andre Reis 
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